
PROTOKÓŁ Nr 6/19
z posiedzenia Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie

z dnia 11 marca 2019 r.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji, co stanowi o prawomocności obrad 
– lista obecności w załączeniu.

Ponadto w posiedzeniu Komisji udział wzięli:
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu,
- Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych,
- Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Porządek posiedzenia:
1. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektów  uchwał  głosowanych  na  VII  sesji  Rady

Miejskiej.
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Posiedzenie Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła Pani Aleksandra
Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji.  Powitała  wszystkie  osoby  biorące  udział
w posiedzeniu  Komisji.  Przedstawiła  proponowany  porządek  posiedzenia.  Uwag  nie
zgłoszono /0:00/.

Ad.pkt 1
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego omówieniu i zaopiniowaniu projektów
uchwał głosowanych na VII sesji Rady Miejskiej /0:15/.

a)

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji przystąpiła do omawiania
projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  w  2019  r.  środków  finansowych  na  Fundusz
Wsparcia Policji. Zapytała, czy są pytania dotyczące projektu uchwały w powyższej sprawie /
0:15/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /0:35/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /0:44/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /1:31/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:43/.

Więcej  głosów  w  dyskusji  nie  było  i  Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –
Przewodnicząca Komisji  zapytała, kto z Państwa Radnych, członków Komisji ds. Budżetu
jest  za wyrażeniem pozytywnej opinii  dotyczącej  projektu uchwały w powyższej sprawie.
Komisja  ds.  Budżetu  w wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  projekt  uchwały
w sprawie  przekazania  w 2019  r.  środków  finansowych  na  Fundusz  Wsparcia  Policji
zaopiniowała  jednogłośnie pozytywnie  5 głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /2:14/.

b)

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji przystąpiła do omawiania
projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu
pn.”Słoneczne  Przedszkole”.  Zapytała,  czy  są  pytania  dotyczące  projektu  uchwały  w
powyższej sprawie /2:33/.

Głosów  w  dyskusji  nie  było  i  Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca
Komisji zapytała, kto z Państwa Radnych, członków Komisji ds. Budżetu jest za wyrażeniem
pozytywnej opinii dotyczącej projektu uchwały w powyższej sprawie. Komisja ds. Budżetu
w wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia
zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.”Słoneczne  Przedszkole”  zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /3:19/.
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c)

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji przystąpiła do omawiania
projektu  uchwały  w  sprawie  objęcia  udziałów  w  spółdzielni  socjalnej.  Zapytała,  czy  są
pytania dotyczące projektu uchwały w powyższej sprawie /3:32/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /3:53/.

Głosy w dyskusji /4:19/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:22/.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca
Komisji zapytała, kto z Państwa Radnych, członków Komisji ds. Budżetu jest za wyrażeniem
pozytywnej opinii dotyczącej projektu uchwały w powyższej sprawie. Komisja ds. Budżetu
w wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  projekt  uchwały  w  sprawie  objęcia
udziałów  w  spółdzielni  socjalnej  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  5  głosami  za,
przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /4:41/.

d)

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji przystąpiła do omawiania
projektu  uchwały  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków
przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi,
udzielane  przez  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w  Augustowie  oraz  szczegółowych
zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania opłat /4:57/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła projekt
uchwały /5:26/.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca
Komisji zapytała, kto z Państwa Radnych, członków Komisji ds. Budżetu jest za wyrażeniem
pozytywnej opinii dotyczącej projektu uchwały w powyższej sprawie. Komisja ds. Budżetu
w wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  projekt  uchwały  zmieniającą  uchwałę
w sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi
opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług
opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi,  udzielane  przez  Miejski  Ośrodek
Pomocy Społecznej w Augustowie oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego
zwolnienia  z  opłat  oraz  trybu  pobierania  opłat  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  5
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /7:26/.

e)

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji przystąpiła do omawiania
projektu uchwały w sprawie zmian budżetu na rok 2019 /7:48/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił zmiany w budżecie /8:08/.
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Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /14:44/.
W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /14:46/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /14:54/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /15:15/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /15:22/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /15:53/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /16:43/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /17:32/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /18:17/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /19:34/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /20:38/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /20:44/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /23:57/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /24:19/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /28:45/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /28:51/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /28:59/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /29:01/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /29:42/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /29:45/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /30:27/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /30:28/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /32:05/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /32:17/.

Głos w dyskusji /32:46/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /32:48/.
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /32:54/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /33:40/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji /34:58/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
35:16/.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca
Komisji zapytała, kto z Państwa Radnych, członków Komisji ds. Budżetu jest za wyrażeniem
pozytywnej opinii dotyczącej projektu uchwały w powyższej sprawie. Komisja ds. Budżetu
w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania projekt uchwały w sprawie zmian budżetu
miasta na rok 2019 zaopiniowała pozytywnie 3 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy 2 głosach wstrzymujących się /36:04/.

f)

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji przystąpiła do omawiania
projektu  uchwały  w sprawie  zmian Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta  Augustowa
na lata 2019-2032 /36:29/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /36:53/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  zapytała, kto z Państwa
Radnych, członków Komisji ds. Budżetu jest za wyrażeniem pozytywnej opinii dotyczącej
projektu uchwały w powyższej sprawie. Komisja ds. Budżetu  w wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania projekt  uchwały w sprawie zmian Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Miasta Augustowa  na lata 2019-2032 zaopiniowała pozytywnie 3 głosami za,  przy braku
głosów przeciwnych i  przy 2 głosach wstrzymujących się. Pani Przewodnicząca zamknęła
posiedzenie Komisji /37:40/.

Protokołowała: Przewodniczyła:
/Beata Filipow/ Przewodnicząca

          Komisji ds. Budżetu

  Aleksandra Maria Sigillewska

Członkowie Komisji:
Leszek Stanisław Cieślik
Aleksandra Kleczkowska
Marcin Kleczkowski
Izabela Agnieszka Piasecka

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


